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ANDRÉS CANO BONILLO CANDIDAT DEL PP A LA BISBAL D'EMPORDÀ

“La Bisbal ha de créixer, perquè créixer és
progrés”

 “Apostem per una ciutat sostenible, potenciant les instal·lacions culturals i esportives existents”

 “Hem perdut quatre anys; l'equip de govern s'ha preocupat més per la independència, com si això ho solucionés
tot”

  





PRO JEC TES 
“Com a capi tal de comarca li
fal ten mol tes coses, com 
és l'ampli ació de l'ambu la -
tori”

ELEC CI ONS 
“Hi ha por de dir que ets del
PP, però això està can vi ant, i
ho demos tra que vam obte -
nir un regi dor”

VARI ANT 
“És un pro jecte 
que ens interessa 
i inten ta rem 
que tiri 
enda vant”

ÒSCAR PINILLA - LA BISBAL D'EMPORDÀ

Quins són els eixos del seu pro grama elec to ral?
El més impor tant davant la situ ació econòmica són
les mesu res soci als. Urbanísti ca ment poca cosa hi ha
a fer. I qui digui o pro meti que es pot fer és que està
enga nyant la gent. El que sí que pro po sem és poten -
ciar el que ja hi ha. No gas tar el que no tenim, o fer
pis ci nes, col·legis o pave llons. Cal ser rea lis tes.

I què és el que té la Bis bal?
Apos tem per una Bis bal sos te ni ble, poten ci ant les
ins tal·laci ons cul tu rals i espor ti ves ja exis tents. Em
refe reixo a la bibli o teca, el camp de fut bol, el
pavelló... És inver tir per millo rar el que ja tenim i
donar un millor ser vei. Ara bé, si arriba una pro posta
de sub venció per a un nou pro jecte, tam poc ens hi
opo sa rem. Però veient el que hi ha, que la Gene ra li tat
en comp tes de donar sub ven ci ons les treu, doncs
apos tem pel que ja tenim.

Tor nant als aspec tes soci als, qui nes pro pos tes té?
Sobre tot seria la bai xada d'impos tos perquè així els ciu ta dans puguin dis po sar de més renda
per a les seves neces si tats. Així mateix par lem d'aju dar les famílies que no podem pagar el
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rebut de llum i pres si o nar els bancs per con ver tir els pisos buits en habi tat ges soci als.

Quin és el punt feble de la Bis bal? En què s'hau ria d'inci dir?
Com a capi tal de comarca li fal ten mol tes coses. Falta apos tar per l'ampli ació del CAP de la
Bis bal per donar ser vei com es merei xen els ciu ta dans, i no tenir unes ins tal·laci ons com les
d'un poble de dos-cents habi tants. Tam poc ente nem com és que l'estació d'auto bu sos no
sigui una pri o ri tat. Per mi l'error que hi ha és que no es pro mo ci ona la ciu tat de cara a
l'inver sor. I als pocs que vénen, se'ls posa tra ves.

Però bé que ara cons trui ran un nou cen tre comer cial.
Sí, però perquè vin gui el Mer ca dona ha cos tat suor i llàgri mes. Que vin guin aquests tipus de
cen tres comer ci als suposa llocs de tre ball per a la gent del poble, si bé hi ha el sec tor crític
que diu que pot fer enfon sar el comerç de poble. Però crec que el petit comerç ha sobre vis cut
i sobre viurà, perquè la gent que està acos tu mada a com prar-hi, ho con ti nuarà fent. La Bis bal
ha de créixer, perquè créixer és progrés. No ens podem esta car a l'argu ment que la Bis bal és
una ciu tat dor mi tori.

El pro jecte de la vari ant con ti nua sent un tema viu?
La vari ant ja està inclosa en el nou POUM que vam apro var fa poc. És un pro jecte que ens
interessa i nosal tres inten ta rem que tiri enda vant. És necessària per a la comu ni cació i per
oxi ge nar la cir cu lació per l'inte rior del muni cipi.

Com és l'equip que porta a les llis tes elec to rals?
És un equip jove, que apor tarà idees noves, idees fres ques, que inde pen dent ment de la
marca que por tem del PP, té com a objec tiu fer política local. També cal remar car que el PP
quan governa ha que dat demos trat que és bon ges tor, i només cal mirar el govern de l'Estat,
que ens està fent sor tir de la crisi. Hi ha molt a fer, però s'està tre ba llant molt bé, i situ ant
l'Estat espa nyol pun ter a Europa en recu pe ració econòmica. El nos tre objec tiu és apli car
aquest model a la política local.

Qui nes aspi ra ci ons té en aques tes elec ci ons?
Millo rar els resul tats, sens dubte. Estem en una ciu tat com pli cada perquè hi ha molta por de
dir que ets del PP, però això està can vi ant. I això ho demos tra que en les ante ri ors elec ci ons
vam acon se guir per pri mera 
vegada un regi dor a l'Ajun ta ment.

Com valora l'ante rior govern?
Han estat qua tre anys per duts. A la Bis bal s'han pre o cu pat més per la inde pendència que no
per la ciu ta da nia. Sem bla que la inde pendència ho solu ci ona tot. La situ ació econòmica no
ha acom pa nyat, però és que el 90% de les moci ons que s'han apro vat han estat dedi ca des a la
secessió. No ho puc valo rar d'una altra manera; és la rea li tat.

El primer regidor del PP a la ciutat
Cano va néixer un 11 de setembre del 1971 a l'Hospital de Figueres. Fa vuit anys que va
entrar en el món de la política i sempre ha estat vinculat al Partit Popular. Separat amb
una �lla de deu anys i un nen de dos, treballa en el ram de la comunicació i les xarxes
socials. Diu que té molt poc temps lliure i el dedica als seus �lls. En les darreres eleccions
va aconseguir molt bons resultats en tenir prou vots perquè, amb ell, el PP tingués per
primera vegada un regidor a l'Ajuntament de la Bisbal d'Empordà.

j. sabater

     

MÉS LLEGIDES

1. El cotxe elèctric, imparable
tot i haver de pagar per
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